
A Rescue Mission for the 3,000 
members of The Domain “lost 
Battalion”  一个为了同领地“走失
营”的 3000 名成员的救援任务
（Translator: Yunhao/Will Tu）

Vocab：（这篇文章当中几个难懂的术语）
1World-Line 世界线
A “world-line” is a frozen moment. Nothing moves. Nothing goes on. It’s just like 

a photograph. Only it is a 3D photograph of the entire universe. 一个“世界线”是一个
被冻住的时刻。没有动的东西。没有发生的事情。这就像一张照片一样。只不过这是一张关于整个宇宙
的 3D 图片。

The term “world-line” comes from Science Fiction novels and movies. These 

fictions depict another reality that differs from the one that the person was just in. As

example, in “Back to the future II”, a pair of time-traveling explorers alter history, 

with horrible consequences.   短语“世界线”来自于科幻小说和电影。这些虚构作品描述另外
一个现实，它们所描述的另外一个现实和这个人刚刚所在的现实是有区别的。作为一个例子，在“回
到未来 2”里面，一对时间旅行探索者改变历史，随之而来的是糟糕的后果。 （1-3 的解释是 MM

在另一篇文章当中提到的。）

2 World-Line Cluster 世界线群
As the consciousness travels on the MWI it does so based upon it’s thoughts. If others

share the same thoughts, they travel the MWI in a similar manner. 当意识在 MWI 上旅
行时，它基于自己的思想来这样旅行。如果其他意识和这个意识有着相同的思想，那么它们在 MWI

上以一种相似的方式旅行。



If you map out the Time-Lines of people who are sharing similar thoughts, you will 

find that they seem to travel together, and they seem to experience the same World-

lines.

如果你计划一些有相似思想的人的时间线，那么你会发现他们看起来是在一起旅行的，而且他们看
起来正在经历着相同的世界线。
This is known as clustering. 这被称作团体的形成。
(Translator note to MM: I am struggling with the meaning of the word”map out” in 

this context. It may mean “plan” or “ delineate”, but I don’t know which one I should 

translate into here.)

“Map out” is American idiom / slang often used in industry. It describes an activity 

where you plan a project. You put the entire project on paper or on the board and 

everyone looks at it. Then, you look at a specific part of the project. While, at the 

same time, keeping the entire project visible. This is so that you do not “get lost” in 

all the details.

MM 关于“计划”这个短语的解释： 它是一个经常用在工业里面的美国成语/俚语。它描述一种活动，
在这个活动当中你计划一个项目。你把整个项目写在纸上，或者把项目呈现在（黑）板上，而且大家
都看着这个项目。然后，你关注这个项目的一个特定部分。与此同时，你继续让这整个项目可以被大
家看到。这样做的目的是你不会在所有的细节里面迷失自我。

3 Many worlds 许多世界 (Many worlds interpretation 许多世界解释: MWI)

In short, it is the universe where everything is possible. And every single possibility 

exists somewhere in some form. And I refer to these variations as “World-lines”. 简单
地说，MWI 是什么都可能发生的宇宙。而且每一种可能在某个地方以某种形式存在。而我把这些可
能性之间的不同称为“（多个）世界线”。
（Translator Note to MM: I read your article about these terms carefully, but I am 

still uncertain about what MWI (rather than MW) means. May I ask if it is 

synonymous with “ a universe where everything is possible’’ ? Or is MWI a theory 

explaining such a universe?   ）（译者向 MM 提问）
MM 的回复：MWI refers to a “universe where everything is possible”. There is a 

recent movie (Chinese / American) titled “Everything Everywhere All at Once”(2022) 

that describes this universe. In a comedic manner, and quite absurd.  But that  

universe actually exists, and is the reality. I call it the MWI. The many-worlds 



interpretation (MWI) is a philosophical position about how the mathematics used in 

quantum mechanics relates to physical reality.

MWI 指的是一个“一切皆有可能的宇宙”。有一个最近上映的电影（中美合作产生的电影），标题
是“奇异女侠挽救宇宙”（2022）。这个电影描述这个宇宙。以一种喜剧的风格（描述这个宇宙），
而且非常地荒谬。但是那个宇宙实际上存在，而且是现实。我称其为 MWI（一切皆有可能的宇宙）。 
许多世界解释（MWI）是一个哲学立场，这个哲学立场关于在量子力学当中用到的数学如何和物理
现实有联系。

I have presented a great and wide diverse selection of articles to the MM audience. 

And I do hope that you all appreciate them, enjoy them, learn from them, and I most 

certainly hope that they will all better your life in some way. This article is going to 

be a little different.

我已经给 MM 的观众展示了各种各样的文章。而我确实希望你们都喜欢它们，享受它们，从这些文
章里面学到了东西，而我肯定最希望的是所有的这些文章都会以某种方式让你们的生活变得更好。这
篇文章会有一点不同。
This article kicks off a project that I believe is important. It is something that I want 

to do. 这篇文章让一个我认为很重要的项目开始。这是我想做的一件事。
Instead of being an informative article, this article asks all those Rufus’s in the MM 

audience to help the Type-1 greys of The Domain. They have a “Lost Battalion” that is

imprisoned here on the Earth with us. And we should do what ever we can to help 

rescue them.   这不是一篇信息性的文章，这篇文章请求/要求所有在 MM 观众当中愿意无偿帮助
他人的人帮助同领地的种类 1灰人。它们在地球上有一个和我们被囚禁在一起的“走失营”。而我们
应该（尽全力）做我们所能做的去帮忙营救它们。

MM Role  MM 的作用/角色

https://metallicman.com/lost-battalion-alien-interview-rescue-mission-3000-member-the-domain/


I have no recollection of ever being in The Domain, or being a Type-1 grey or 

anything like that. I was in MAJestic and I dedicated my life to helping others and 

being part of something larger. I want to help them. I do not expect riches, wealth or 

some kind of trans-species reward or anything like that. I just want to help them.

我没有在同领地当中的记忆，也没有关于是一个种类 1灰人或者任何像灰人的记忆。我曾经在
Majestic（一个组织的名字），而我把我的人生奉献给了帮助他人和作为更大的一件事当中的一分
子。我想帮助它们。我不期望财富或者一种跨物种的奖励，或者任何像那样的（奖励）。我只是想帮
助它们。
If there are Rufus’s in the MM audience that are so inclined to join me, then please 

do so. Let’s give something back. Let’s make the Earth a better place, and lets all 

work together to bypass the memory suppression technology that surrounds this 

Earth Environment, and help free the “Lost Battalion” and enable them to recover 

their memories.

如果在 MM 的观众当中有如此想要加入我的人，那么请这么做吧。让我们给出一些回报。让我们把地
球变成一个更好的地方，而且让我们大家一起工作，来绕过包围这个地球环境的记忆压制科技，而
且帮助解放“走失营”，且让它们得以恢复它们的记忆。
（译者注解：记忆压制科技：一种在外星人访谈当中所提到的让地球上囚犯失忆的科技，使得它们
没法记起自己曾经是谁，曾经到过哪里，曾经干过什么。这种装置被一种叫旧帝国的势力用于防止囚
犯越狱。）

What I am asking the Rufus’s to do…
我请求/要求愿意帮助他人的人所要做的事情
It is my personal “gut” feeling that the members of the Domain’s “Lost Battalion” 

3,000 have some very strong erasure protocols installed in their world-line templates.

Stronger than say, the rest of us.

我个人的直觉是，同龄地‘走失营’的 3000名成员的世界线模版上被装了非常强的清洗程序。比我
们剩余的人要强（指的是这种装置的强大程度在它们身上更强，相对于在我们身上而言。）
When the Types-1 greys try to conduct medical or other procedures on the soldiers, 

they fight and resist aggressively. 当种类 1灰人尝试在士兵的身上开始做医学上的手术（或者
进行其它操作的时候），它们强烈地具有攻击性地打斗 抵抗。
I’ve been thinking that the best thing for us to do is lay down “suppressive fire” that 

will alter all of our templates in favor of these imprisoned soldiers. 我一直在想我们能做



的最好的事情是部署“掩护火力”，这种掩护火力会转变我们所有的世界线模版，来支持这一些被
囚禁的士兵们。
   （译者注：这里的‘掩护火力’不是说我们要开枪。作者只是想用一个军事上的术语来阐明一个概
念，这个概念就是我们用一些形式来帮助这些同领地的士兵。）
It will not cause damage to our goals or anything, but we will start to anchor our 

world-line clusters in favor of the imprisoned Domain members, and make it much 

easier for them to break out of their confining electro-magnetic prisons and 

suppressive brain-washing.

这不会对我们的目标造成任何损害，但是我们会开始固定我们的世界线群，来支持被囚禁的同领地
成员，并且让它们越狱变得简单很多。（指的是帮助它们突破限制它们的电磁场监狱和突破具有压制
性的洗脑。这里不是说它们被关在了地球上的传统概念上的“监狱”里面。说的是被关在地球这个监
狱里面。事实上，从同领地的角度看，地球就是一个监狱，而里面失忆的人全是被囚禁的犯人。）

The task…任务
For those Rufus’s that are so inclined, and only if you are so inclined, I suggest 

adding some special lines of code to your affirmation prayer campaigns.

对于那些如此倾向于营救它们的 愿意主动帮助他人不求回报的人，而且只有在你如此想要帮助它们
的时候，我建议加上一些特殊的代码到你们的肯定祈祷战役当中去。



Lines of code from the movie “The Matrix”. 从电影“矩阵”里面截取的代码
These lines of code will help anchor your world-lines to that of a group cluster that 

focuses in rescuing the trapped Domain soldiers in the Earth Prison Planet.

这些代码（不是电脑代码，它们是一些文字）会有利于将你的世界线和一个群体的世界线固定在一
起。这个群体专注于营救在地球监狱星球里面被困住的同领地士兵。
Q： From a contributor…     （Translator Note to MM: I want to be pedantic  about 

this line. I don’t know its exact meaning. May I know its exact meaning in English? ）
（译者向 MM 提问，想要知道这句话应该怎么翻译。）
MM: Again, this is an American idiomatic expression. It is slang used in certain 

sections of engineering and design fields. It is a series of statements that define the 

parameters of a project of an investigation. It is similar to a list of ingredients in a 



food dish. In this case, I listed the fundamental elements involved in my discussion to

follow. By placing the items at front of the article the reader can better understand 

the basic rules that I work under.

（翻译：“From a contributor”也是一个以英语为母语的人所习惯的表达。这是一个用在工程和
设计领域的特定区域的俚语。这是限定一个调查的项目的参数的一系列声明。这和一盘菜里面的成分
清单类似。在这个情况下，（它的意思是）我列出了接下来我的讨论当中涉及到的基本元素。通过把
这条信息放在文章的前面，读者能够更好地明白我是在什么基本规矩之下工作的。）
Here are the lines of code…代码如下：

From a contributor  我列出了我即将讨论的基本要素     (这句话最好念出来）
 I volunteer and support “The Domain” in their mission to rehabilitate the IS-BEs on

Earth.  我在“同领地”恢复地球上的现在-成为者的任务当中自愿支持它们。
 I allow an officer from “The Domain” to enlist me and alter my non-physical body to

allow for communication and collaboration. 我允许一个来自于“同领地”的军官招募我，并
且允许同领地的军官转变我的非肉体部分的身体，目的是为了允许交流和合作。

 I am being trained in techniques to assist my assigned role in this mission.

 我正在一些技术当中被训练，这种训练是为了辅助我在这个任务当中被指派的职务。
 My participation in this mission will not affect me and my family negatively in the

physical reality. 我在这个任务当中的参与不会负面影响到在物理现实当中的我和我的家人。

And my suggestions…还有我（MM）的建议：（译者注解：这句话不要念。）
 Any and all members of The Domain’ “Lost Battalion” are no longer imprisoned in

this “Old Empire” containment facility. 任何以及所有的同领地的‘走失营’成员不再被囚禁
在这一个‘旧帝国’的监禁机构当中。

 All of these IS-BE entities are in recovery and rehabilitation.所有的这些现在-成为者实体
都在恢复当中。

 They are all on the way to recovering their memories and regaining a role within

their society. 它们全都在恢复它们记忆的途中，并且它们在这个社会里恢复它们的功能的途中。
Just add the lines of code, and the next time that you start your next campaign, just 

read off these lines with the rest of your affirmations. 只需要加上这些代码，然后下一次开
始你的肯定运动/战役的时候，只需要把这些代码和你其他的肯定都读出来就好了。

(Translator Note in Chinese:译者注解：affirmation campaign,肯定运动：意思是你日
常抽出一些时间来说一些具有肯定意义的话语。比如“我很聪明，我很强大，走失营的成员正在变得
越来越好”。可以读一些 MM 网站上的文章，对于这个词有非常详细的介绍。这是他的主要工具之



一。这里面的一个核心思想是你说的话对于现实会有影响。只是由于地球所在的区域比较特殊，导致
说话的效果不是那么明显。你说的话不一定在此时此刻是真的，但是它们的作用是存在的。只是起效
果非常慢。 引用 MM 的话：“An affirmation campaign is a specific technique that 

you use to navigate on the world-line template. It is a way to direct your 

thoughts when moving from world-line to world-line on your MWI template 

map. It’s a powerful skill set. ” 一个肯定运动是一种特定的你用来在世界线模版上导航的
技术。当在你的 MWI 模版地图上面从一个世界线走到另外一个世界线的时候，这是一种用来控制你
思想的方式 。这是一个强大的技能集合。）

You might also want to add this line as well…你也许还想要加上这一句话：
 I, as an IS-BE have recovered all of my memories, and now have the necessary skills

to be freed from the Earth Prison Planet environment.  我，作为一个现在-成为者，已经恢
复了我所有的记忆，并且现在具备被从这个地球监狱环境释放出来的必要条件。

Rewards…奖赏
There are no rewards. So do not do it in the expectation of any kind of benefit.

没有任何的奖赏。所以不要在念这些话的时候期望有任何形式的利益。

What is all this about?  这些都是关于什么的？
Not everyone reading this article will understand what is going on. MM has many 

“one article stands” where someone stumbles on the site, skim reads and then leaves.

But if you stay around and read the articles you will see what is going on.

不是每一个正在读这篇文章的人会理解什么正在发生。MM 的网站有很多“一文章情”（one 

article stand:一个幽默的英文短语，起源是一夜情，one night stand.这里意思是一些人读文
章像搞一夜情一样，不专一。），在其中，一个人偶然来到这个网站，随便看一下，然后就离开了。
但是如果你留在这里看看，并且读这些文章，你就会明白什么正在发生。

I have presented the PDF titled “Alien Interview” to the readership. It is supposed to 

be the transcripts of the interview that a nurse had with an extraterrestrial entity 

that was recovered from a spaceship crash in Roswell, New Mexico. There is a lot of 

good stuff there, and some things that run counter to what I know and understand to 

be true.

https://metallicman.com/alien-interview-by-lawrence-spencer/


我已经给读者展示了一个 PDF，标题是“外星人访谈”。它应该是一个采访的手稿。这个采访发生在
一个护士和一个外星人实体之间，这个外星人实体被从一个外星飞船的坠毁当中所“拯救”。坠毁地
点在罗斯威尔，新墨西哥州（美国）。在这个访谈当中有很多的好东西，还有一些和我所知道的和我
认为是真的的东西相冲突的内容。
In the transcript the extraterrestrial jumps all over. And in many instances he seems 

to reflect normal regular human feelings and attitudes about issues (such as the 

platypus) and you can read it and miss many things as it is a dated document 

translated by a nurse in 1947. In order to best sort it out, to a frame of reference that

we can all understand, I am now (in this series of articles) going to separate the 

“Alien Interview” document into sections categorized by dates.

在手稿当中，外星人“说话”比较跳跃。而且在很多情况下关于一些问题她好像反应出了正常的人类
情绪和态度（比如关于 platypus,鸭嘴兽）。而你可以读这个文档并且漏掉很多点，因为这是一个陈
旧的文件，被一个护士于 1947年翻译。为了以最好的方式整理这个手稿到一个我们都能明白的参照
系里面去，我现在（在这个文章的系列里面）会将“外星人访谈”文件分成好几个板块，这些板块
是根据日期分类的。

Summary and conclusion 总结和结论
We can all use our special abilities to help others in need. It’s fine to read about Alien

Interview, or participate in MAJestic, but it is something else entirely to go forth and 

devote time and thoughts to helping our benefactors. Here I ask and call upon all 

Rufus’s in the MM sphere to add some rescue code to their prayer affirmation 

campaigns to help the trapped Domain Battalion.  Participation is optional, but it 

would be nice if others would join me in this effort.

我们都可以使用我们的特殊技能来帮助那些需要帮助的人。读外星人访谈是可以的，参加Majestic

也是可以的，但是深度花时间用心去帮助我们的恩人完全是另外一码事。在这里，我请求/要求并且
呼吁所有在 MM领域下/影响范围下的人 把一些营救代码加到他们的肯定战役当中，来帮助被囚禁
的同领地走失营。参与是选择性的，但是如果其他人在这个努力当中加入我是很好的。
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